

陽光世代

Sun Generations

NO.07

[Http://www.grandsun.com.tw/](http://www.grandsun.com.tw/)



New Exe. SD

Lu Guan-Ying / TW

Lu Ming-Chin / TW

08'
Global Ascending
Convention

巨晴全球傑出經銷商躍升大會

CONTENTS目錄



CEO and publisher \ Mr. Chen Chih-kuang
Planning vice manager \ Li-Chen
Planning editor \ Xiao-Tian Lin
Translator \ Joyce Wu
Art Designers \ Xiu-Zhen Chen & Zi-Xuan Yuan
Layout Designer \ Feng-Ying Lee
Photo \ Exe. Sales Director Kuo Song Chen
Product manager \ Zheng Chen
Printer: 聯創美 Enterprise Co. Ltd
No. 564, Tong-An Street, Taoyuan City
Publisher: Grand-Sun Enterprise Co. Ltd
13F., No.110, Fusing Rd., Taoyuan City, 330 Taiwan
Tel : 886-3- 3320085
Fax: 886-3- 3363193

Law consultant \ Y.R. Lee & Partners Attorneys-at-Law

Except each obligee owns the intellectual property rights according to the law, the intellectual property rights of all words, pictures and information in each publication are belonged to Grand-Sun, so they can't be quoted or copied without authorization of approval.

Except binding wrongly or seriously being damage, this publication can't be returned. If there is requirement for the order, then please placing an order from the counter.

董事長、發行人 \ 陳智光
企劃副理 \ 陳立
企劃編輯 \ 林筱恬
翻譯 \ 吳淑鈴
美術設計 \ 程秀珍、袁子軒
版面設計 \ 李鳳瑛
照片提供 \ 陳國松 執董
產品經理 \ 陳正
印刷所 \ 聯創美企業股份有限公司
桃園市同安街564號
發行所 \ 巨晴企業股份有限公司
桃園市復興路110號13樓
電話 886-3-3320085
傳真 886-3-3363193
法律顧問 \ 永然聯合法律事務所

本刊物所有文字、圖片、資料之智慧財產權除各權利人依法擁有其智慧財產權外，均歸屬 Grand Sun 所有，未經授權同意，不得任意引述或轉載。

本刊物除非裝訂錯誤或嚴重汙損，否則不接受退換，若需購買陽光世代請向櫃檯洽購。

200807

董事長的話

02 Towards the Blue Ocean - Bravely Move on My Way
航向大藍海—勇敢走自己的路

特別報導

08 2008 Global Ascending Convention
巨晴全球傑出經銷商躍升大會

10 2008 International SPA Hydrotherapy Congress
國際SPA水療會議

人物特寫

12 A Change of Lifestyle. Unlimited Opportunities.
生活習慣改變 蘊藏商機無限—孫嘉緒董事/台灣

14 The Result I Achieve Today Is The Decision I Made 4 Years Ago
我今日的成就，來自於四年前的抉擇—陳惠鳳董事/新加坡

巨晴榮耀

04 My Dreams Come True, Let's Spread Our Love.
夢想起飛 讓愛傳出去—盧冠穎執董/台灣

06 The Stage of Grand Sun - Freedom to Perform
巨晴舞台 任我揮灑—呂明琴執董/台灣

32 Distributors Promoted to Sales Director Level
2008.02~2008.04 晉升董事級經銷商

34 Distributors Promoted to RGSA Level
2008.02~2008.04 晉升區區總代理級經銷商

經驗分享

18 A Right Choice Created a Different Life.
對的選擇 開拓不一樣的人生—黃春蘭董事/新加坡

20 Grand Sun Spa - The Habit that Gives You "All"
巨晴SPA 帶給你“全有”(ALL)的習慣—葉家明董事/新加坡

22 Plant a Seed of Happiness, Enjoy a Plentiful Harvest.
種下幸福的種子 享受豐收的果實—羅琦董事/台灣

專欄

24 Green Living. Green Earth - ALL-IN-ONE
環保生活 綠色地球—歐茵萬

26 Healing Waters—Mr. German Schleinkofer
具有療效的水—Mr. German Schleinkofer

28 Home SPA FAQ (I)
居家水療常見Q&A (上)—陳興漢醫師



My Dreams Come True. Let's Spread Our Love.

I grew up helping my mother at her fish stall in the market. It was really hard earned money for her. Daily at 3 a.m., she had to leave the house on her bicycle, be it in the cold winter or the rainy days. I still remember that I would cling onto her leg and tell her not to go sell fish but to stay with me at home, and she would always take my hands off her leg and reply "I must earn money to raise you, and you must study hard, and not be like me - illiterate." So, since young I had been thinking of making lots of money, just so that my mother won't have to work so hard.

Satisfied with What I had, No Ambition to Break Through

Since elementary school, I did part-time jobs to earn money at every summer and winter vacation. When I was pursuing my university education, through a friend's introduction, I joined an American direct selling company. At that time, I was very happy and felt that God had finally given me a chance to make a big fortune. I worked very hard. I had to drive for an hour each day to the company, yet I still attended each and every activity of the company. I used the time after my classes

Executive Sales Director 盧冠穎 執董/台灣

Lu Guan-Ying

Taiwan

to develop and guide my down lines. I sacrificed the time to play and did not fear hardships. I had to endure that my family's opposition and what my friends thought about me. For 4 consecutive years, I worked very hard. Every night I would reach home after 12. But, eventually I left the company because I did not earn the desired income. It was even less than the salary of a working class employee. Just before being introduced to Grand Sun, I was already a happy owner of an undergarment store. I would play Mahjong everyday, go to the KTV and drink wines after work. My store was making a steady income of around NT 200,000 per month. I was really satisfied with my life, so I was only contented that my business is doing well and I never thought of looking for a change.

An Opportunity Changed My Whole Life

5 years ago, a good friend of mine introduced me to the Grand Sun SG-2000 and said that it can improve my mother's ache and frozen shoulder, so I bought one. Actually at that time, I did not believe that SG-2000 will improve my mum's condition since she had undergone 3 years of rehabilitative therapy with no evidential improvement. So how could my mother's condition improve just by taking a soak in the tub? All I had wanted was to take a clean and comfortable bath. In 2003, my store stopped having an income because of the SARS outbreak. It was so terrible that many stores closed down. My friend invited me to a Grand Sun Innovative Business Opportunity Seminar to check out the business opportunity. Because of former bad experiences with multi-level marketing, I turned her down for 4 months. I finally came to the event with much uneasiness and reservation, I wanted to just get it over with. But during those two days, my heart was "re-opened," and it allowed me to be the "me" who had once wanted to change her life. What I had spoken and what I had dreamt of. I asked myself "Is this all to my life? Can I disappoint the people who love me and the people I love? Have I really forgotten about my dreams?"

Grand Sun World, Splendid Life

Perhaps we are unable to change the history of our nation; but we can certainly change the destiny of our family. After I made my mind to run the Grand Sun business, I started to deal with my impatience and sense of self-righteousness. I got rid of bad habits such as playing mahjong and drinking. I actively joined every activity and training of the company with an entrepreneurial attitude. I held organization trainings and RGSA meetings and trained RGSA to be able to promote as directors. I grew much during this journey. I really appreciate those who have helped me, especially my uplines, executive sales directors Chen Buo-Chiang and Lin Yian-Yun for their tolerance and contribution and making me feel like part of their family. Dear friends, do you still remember the dreams you had when you were young? Do you still remember the commitment you made to your family? Life goes by so fast. Excellence in quality of life is more important than the length of life. Let's fulfill our dreams. Realize your commitments to yourself through the Grand Sun business. Let's spread our love together through the Grand Sun Business. 🔄

夢想起飛 讓愛傳出去

從小就在菜市場幫忙媽媽賣魚，媽媽賺錢真的很辛苦，每天凌晨三點就騎著腳踏車出門，就算是寒冷的冬天或是下著大雨她也從不休息。還記得我小時候常常會抱著媽媽的腿，叫她不要去賣魚留在家裡陪我，她總是撥開我的手說：『要出去賺錢養你們，你們要認真念書不要跟我一樣不識字』。所以從小我就一直想要賺很多錢，這樣媽媽就可以不用這麼辛苦了。



安於現狀 無心突破

從小學開始每年的寒暑假都在打工賺錢，大學的時候透過朋友的介紹，加入了美商的直銷公司，那時候我真的很開心，感覺老天終於聽到我想賺錢的心聲了，給我一個可以賺大錢的機會。我很認真，公司離我家大約一小時的車程我每會必到從沒缺席。我利用下課以後的時間每天開發輔導下線，我犧牲跟朋友玩樂的時間，我不怕辛苦，我忍受家人對我的不認同及朋友異樣的眼光。連續四年的時間，我真的很努力的做，每天都12點以後才回家。但是最後我離開了，因為我並沒有賺到我滿意的收入，甚至比上班賺的還少。接觸巨晴事業之前我是一個快樂的老闆娘，我開了一家內衣店，每天除了開店做生意就是跟朋友打麻將、去 KTV 唱歌、喝酒。因為生意穩定每個月也都有將近20萬的收入。對於這樣的生活我真的很滿意，只想把生意做好就行了，從來沒有想過要改變。

一次機會 改變一生

將近五年前，一個好朋友介紹巨晴的SG-2000，說可以改善媽媽的酸痛及五十肩，所以我捧場買了一台。其實當時我一點也不相信 SG-2000會有什麼效果，因為媽媽復健三年都沒明顯的改善，怎麼可能洗洗澡就會好？我只是想洗的乾淨、洗的舒服就好了。2003年SARS風暴來襲，讓原本收入不錯的生意完全沒了收入。確實很可怕，很多店都倒閉了。朋友邀約我到巨晴創意商機研討會看商機，原先被我拒絕了四個月，因為之前直銷不好的經驗，讓我先入為主的覺得直銷都一樣而拒絕。後來帶著忐忑不安的心情到了會場，本來只想應付了事，但這兩天卻重新開啟我的心，讓我又看到小時候那個想要改變生命的自己。對阿！以前曾經說過的話、做過的夢，都還沒實現。難道我的人生就只有這樣嗎？難道我要讓愛我的人跟我愛的人失望嗎？難道我真的忘了自己的夢想了嗎？

巨晴世界 精采無限

我們不能改變國家的歷史，但是可以改變家族的命運。當我下定決心經營巨晴事業之後，我調整自己沒耐性和自以為是的個性，我改變自己打牌、喝酒的壞習慣，我用創業的態度極積的參與所有公司的活動、教育訓練。我更定時定點的做組織訓練、召開區總會議，訓練區總讓他們都有上董事的能力。一路走來跌跌撞撞，但也因此讓我成長茁壯。感謝曾經幫助過我的人，特別是我的上線陳柏江、林晏芸執重伉儷，對我的包容與付出，讓我感受到家人一樣的愛。親愛的朋友，還記得年少時的夢嗎？還記得曾對家人許下的承諾嗎？人生無常滄桑變化，生命的精彩度比長度更重要。讓我們一起透過巨晴事業，完成人生的夢想，實現自我的承諾！讓我們一起把愛傳出去。🔄

文編/林筱恬 版面設計/李鳳瑛
Editor / Maggie Lin Layout / Rhine Lee

The Stage of Grand Sun Freedom to Perform

I am a very ordinary traditional housewife. I thank God for giving me a perfect husband Mr. Su Yo-Yi. With him, I was never lacking in anything, be it emotionally or spirit and materially, and I have always believed that my life is perfect. There was however something missing within my heart...

As a child I was weak and suffered many health conditions. As such, I was not able to hold a job. Yet it was always a desire for me to have a job so I can play a part in the family, to contribute and have a sense of self worth. I do not want to be a burden and wanted to be a blessing. It suddenly dawned on me that I was alienated from the business world for 30 years and how it would be impossible to me to begin a business or career. To my greatest surprise, with the Grand Sun training program and the assistance of my uplines, I was able to achieve RGSA within just 50 days and was promoted to Sales Director in 6 months. My life was never the same again!

Executive Sales Director 呂明琴 執董/台灣

Lu Ming-Chin

Taiwan

I have climbed to the peak of the "Grand Sun" career by having patience, perseverance and humility. The position of "Executive Sales Director" is not just a title of honor, for me, it is one of responsibility and commitment. Looking back, these 4 years of learning and growth with Grand Sun, were richer than that I have accumulated in the past 50 years. I had lived in Canada for more a decade, and returned to Taiwan to treat my degenerative arthritis. By chance I was introduced to and started to use the SG-2000. Something "magical" happened. I did not have to operate on my knees, it also improved my kidney condition, an illness I had suffered for years.

My complexion, darkened by long term dependency on chemical based drugs and edema greatly improved. These changes triggered the curiosity of relatives and friends. And how could I keep such an excellent good news to myself? I am a person who loves to share. Finally, I understood the guidance of Bodhisattva my life can create more value through pain, fundraising, and SG-2000! Grand Sun has given me the stage to help more people, beyond my own family, to succeed. I know now I will lead a very different life.

Full of Gratitude, No Regret

Grand Sun is like a big family with a positive, helpful and supportive environment, just like the Buddhist values which I have obeyed for more than a decade. Here, I help my friends to achieve success with a compassionate and kind heart. Finally I realize that everyone is here with their own unique mission. Each should bring their potential into full play, lead a good life and endeavor to contribute to another's life. The more people you help, the more enriched your life will be. I appreciate Mr. and Mrs. Chen's foresight and unfailing positive energy, and I appreciate that Grand Sun has given me a whole new rich life and I would also like to thank 淑鳳 executive sales director's kind-hearted contribution and Bodhisattva's guidance. Joining Grand Sun has allowed me to really be abundantly satisfied in body, mind and soul. There is no longer any trace of regrets in my life now." Nothing missing anymore. ☺



巨晴舞台 任我揮灑

平凡 激發潛能

因為從小就體弱多病的我無法外出工作，但是我一直很想找個能力可以勝任的賺錢方式，好為家庭盡一份力量並且肯定自我，不要成為別人的負擔，並期許自己有朝一日能夠成為別人的貴人。此時的我才發覺，我已經跟社會脫節了30年，從來沒有工作經驗的我該如何來從事這份事業呢？但是經過公司的培訓以及上線群的協助，居然讓我50天上區總、半年上董事，從此開啟了完全不一樣的人生。



我很平凡，是一名傳統的家庭主婦。感謝老天爺賜給我一個一百分的老公—蘇友義先生。精神上以及物質上都讓我不曾匱乏過，而我也一直相信自己的人生圓滿無缺。但是內心深處總還是有一絲遺憾。

改變 創造價值

「巨晴」這一座高峰，我用佛弟子長年修持的耐力、堅持、謙卑心到達了。「執董」不只是榮譽的峰頂，對我而言，更是一個責任、一種承諾。回首加入巨晴的歲月，四年不是一段很長的日子，但是學習、成長卻是我過去五十年來最豐富的階段。我在旅居加拿大十幾年之後，因退化性關節炎回台灣治療。因緣際會接觸了 SG-2000，神奇的事發生了，膝蓋關節不用開刀，更改善了困擾數十年的腎臟宿疾。因長年吃藥造成的暗沉臉色以及水腫體態更是明顯的改變了。因為這樣的改變，引起了身邊親朋好友的好奇心，我怎麼能把這麼好的福音傳播出去呢？我是一個樂於分享的人。終於頓悟佛菩薩的指引——因為痛苦、因為募款、因為 SG-2000，我的人生還可以創造更多的價值！謝謝巨晴給了我舞台，人生並不是只有家人，我還可以幫助更多的人成功，我要在未來的歲月走出不一樣的人生。

感恩 圓滿無憾

巨晴文化就像一個大家庭。正面、陽光、互助的溫馨，這不就是過去十數年茹素修行的菩薩道。在這裡，我以同理心、慈悲心來幫助朋友，成就自己。我終於知道每個人來到世間都有自己的獨特使命，應該要徹底發揮自己的潛能，好好過人生，並努力對別人做出貢獻，幫助愈多人就會感覺愈富足。感謝董事長夫婦的遠見和源源不絕的正面能量；感謝淑鳳執董慈悲喜捨奉獻的精神指標；感謝巨晴這份事業開創我新富有的人生；感謝菩薩指引我修持的這門功課。加入巨晴讓我的身心靈真正的領受充實、真正的圓滿無憾。☺

文編/林筱恬 版面設計/李鳳瑛
Editor / Maggie Lin Layout / Rhine Lee

更多精彩内容
請洽巨晴各分公司櫃台購買